
Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты. Все цены указаны в рублях. 

Please tell your waiter if you have any allergy. All prices are in rubles.

SOUPS  | СУПЫ

СЕЗОННОЕ МЕНЮ
SEASONAL MENU



Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты. Все цены указаны в рублях. 

Please tell your waiter if you have any allergy. All prices are in rubles.

Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты. Все цены указаны в рублях. 

Please tell your waiter if you have any allergy. All prices are in rubles.

САЛАТЫ | SALADS

ВЕГЕТАРИАНСКИЙ САЛАТ СО СЛАДКИМ ПЕРЦЕМ� 195 г  360 ₷
Vegetarian salad with sweet pepper

САЛАТ С КУРИЦЕЙ� 210 г  380 ₷ 
ПО-АДЖАРСКИ

Adjarian style salad with chicken

САЛАТ ИЗ ЗЕЛЕНИ� 210 г  360 ₷ 
С КУКУРУЗНОЙ КРУПОЙ

Salad with herbs and cornmeal

ПОКЕ� 220 г  360 ₷ 
ВЕГЕТАРИАНСКОЕ

Vegetarian poke

РОЛЛ ЭБИ ТЕМПУРА� 160 г  490 ₷
Ebi tempura roll

ПОКЕ С УГРЕМ � 220 г  520 ₷
Poke with eel

JAPAN  | ЯПОНИЯ



Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты. Все цены указаны в рублях. 

Please tell your waiter if you have any allergy. All prices are in rubles.

Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты. Все цены указаны в рублях. 

Please tell your waiter if you have any allergy. All prices are in rubles.

SOUPS  | СУПЫ

КУКУРУЗНЫЙ КРЕМ-СУП� 300/10/5 г  340 ₷
Cream of corn soup

ХАШЛАМА ИЗ БАРАНИНЫ� 350/2 г  380 ₷
Lamb khashlama

ПОКЕ С ЛОСОСЕМ� 220 г  490 ₷
Poke with salmon

ПОКЕ С ТУНЦОМ � 220 г  490 ₷
Poke with tuna

ЯПОНИЯ | JAPAN



Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты. Все цены указаны в рублях. 

Please tell your waiter if you have any allergy. All prices are in rubles.

Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты. Все цены указаны в рублях. 

Please tell your waiter if you have any allergy. All prices are in rubles.

MAINS  | ГОРЯЧЕЕ

ХАРЧО С КУРИЦЕЙ ПО-МЕГРЕЛЬСКИ� 190/170/2 г  480 ₷ 
С МАМАЛЫГОЙ

Megrelian style kharcho with chicken, served with mamalyga cornmeal

ПЕРЕПЕЛКА С ТЫКВЕННОЙ ЭЛАРДЖИ� 150/130/40 г  640 ₷
Quail with pumpkin elarji cornmeal

ГОРЯЧЕЕ | MAINS

АРОМАТНЫЙ СУДАК� 170 г  490 ₷
Fragrant zander

ОСТРАЯ СВИНИНА ПО-КУТАИССКИ� 250/10/2 г  480 ₷
Kutaisi style spicy pork



Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты. Все цены указаны в рублях. 

Please tell your waiter if you have any allergy. All prices are in rubles.

Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты. Все цены указаны в рублях. 

Please tell your waiter if you have any allergy. All prices are in rubles.

ХИНКАЛИ С ГРИБАМИ� 1 шт./80 г  70 ₷
Khinkali with mushrooms

ПАТАРА ХИНКАЛИ СО ЩУКОЙ� 150/40/2/1 г  360 ₷
Patara with pike

HOT STARTERS  | ГОРЯЧИЕ ЗАКУСКИ

ХАЧАПУРИ НА БЕЗДРОЖЖЕВОМ ТЕСТЕ� 500 г  380 ₷
Khachapuri made with yeast-free dough

ГОРЯЧИЕ ЗАКУСКИ | HOT STARTERS 



Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты. Все цены указаны в рублях. 

Please tell your waiter if you have any allergy. All prices are in rubles.

Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты. Все цены указаны в рублях. 

Please tell your waiter if you have any allergy. All prices are in rubles.

DESSERTS | ДЕСЕРТЫ

ТЫКВЕННЫЙ ПИРОГ� 130/50/12 г  310 ₷
Pumpkin pie

ПОНЧИКИ С ЗАВАРНЫМ КРЕМОМ� 220 г  160 ₷
Donuts with custard

ДЕСЕРТЫ | DESSERTS

СЛОЕНЫЙ ЯБЛОЧНЫЙ ПИРОГ С МОРОЖЕНЫМ� 200/50 г  390 ₷
Layered apple pie with ice cream



Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты. Все цены указаны в рублях. 

Please tell your waiter if you have any allergy. All prices are in rubles.

САЛАТЫ | SALADS

Все цены указаны в рублях с учетом НДС. Оплата 
производится в рублях или основными картами. Данная 

полиграфия является рекламным буклетом. Более 
подробную информацию о выходе блюд и калорийности 

вы можете узнать у официанта.

All prices are in rubles inclusive of VAT. Payment in rubles 
or via primary bank cards. This booklet is for advertising 

purposes only. Please ask your waiter for information about 
output weight and energy value of the meals. 

Единый телефон Ginza Project: 640-16-16


